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Drodzy spadkobiercy skarbnicy UJ! 
 
Dokładnie 50 lat temu, z okazji obchodów 650-lecia Uniwersytetu Jagiellońskiego, mieliśmy 
zaszczyt zakopać właśnie tu, w Ogrodzie Profesorskim, kapsułę czasu. Symbol jedności 
pokoleń należących do tej uczelni jest dla nas możliwością wrócenia do tych czasów. Warto, 
zatem wspomnieć, jak wiele zmian zaszło od 2014 roku. 
 
Za jedno z największych osiągnięć musimy uznać stworzenie podziemnego systemu 
komunikacji pomiędzy wydziałami uczelni, Kampusem i Biblioteką Jagiellońską. 
Stacjonujący na tej trasie uj-speed od dwudziestu lat pozwala nam, społeczeństwu tak bardzo 
przyzwyczajonemu do pośpiechu, przemieszczać się sprawnie i bez żadnych przeszkód. Nie 
można też nie wspomnieć o specjalnej aplikacji u0805j, która przypomina o 
przygotowaniach do sesji, kolokwium, zawiera dokładny rozpis wykładów oraz ich miejsce. 
Jesteśmy dumni z tego, iż nasza uczelnia przyczynia się do ochrony środowiska i w ramach 
GIC (Green Is Cool) w różnoraki sposób działa na korzyść natury. Szczególne znaczenie ma 
w ostatnich latach oświetlenie za pomocą energii słonecznej.  
 
Jeszcze pięćdziesiąt lat temu nie istniały organy UJ. Funkcjonujące dziś Zgromadzenie 
Jagiellonów, w którego skład wchodzą wszyscy wykładowcy uczelni, Sąd Jagielloński, w 
którym najwybitniejsi studenci prawa i psychologii rozwiązują spory i nieporozumienia, 
Rada Jagiellońska, Komitet Biologiczny(współpracujący z GIC i OC), oraz MUJ (Media 
Uniwersytetu Jagiellońskiego), pozwalają na poprawne funkcjonowanie uczelni. Natomiast 
studenci filologii spotykają się na wiecach Babel.  
 
Widzimy zatem, jak bardzo zmienił się nasz Uniwersytet Jagielloński, a pozostając przy 
całym swym bogactwie kunsztowności i wyjątkowym dziedzictwie, jest uczelnią na miarę 
XXI wieku. 
 
 
 
 

 


